

CERTIFICAT DE CONFORMITE RoHS et REACH

CERTIFICATE OF COMPLIANCE RoHS and REACH

Nom du fabricant : **ELC**
Manufacturer's name :
Adresse du fabricant : 59, avenue des Romains 74000 ANNECY - FRANCE
Manufacturer's address :

Sur la base de renseignements obtenus de nos fournisseurs, nous certifions que les produits suivants, ainsi que leur dérivés :

Based on information obtained from our suppliers, we certify that the following product and their by-products :

- **AL781NX/841B/841C/843A/924A/936N/991S,** # C,D,E....
- **ALE1202/1205/1210/1225/1502D/2401/2405/2412/2902M,** # C,D,E....
- **ALE2402R/2405R/2410R,** # C,D,E....
- **ALF1202/1205/1210/1225/1501D/1502D/2401/2405/2412/2902M,** # C,D,E....
- **AM061205/061210, ALR3002M/3003/3003D, 3220, 3206D** # C,D,E....
- **DC05, DL07, DR04/05/06/07/08,** # C,D,E....
- **GF266, GF467F/467AF** # C,D,E....
- **LED2472A/V/P/T, AL1040/48250, SH10020,**

satisfont aux exigences imposés par la directive Européenne 2011/65/UE du Parlement Européen et du conseil du 8 juin 2011, traitant des restrictions d'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques.

are compliant with the requirements imposed by the European Directive 2011/65/UE of the European Parliament and of the Council 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

ne contiennent des substances extrêmement préoccupantes (SVHC), candidates de la liste mise à jour le 17 décembre 2015, comme indiqué par l'Agence européenne des produits chimiques (ECHA), en vertu des dispositions du Règlement (CE)n° 1907/2006 du Parlement européen et du Conseil du 18 décembre 2006, concernant l'enregistrement, l'évaluation et l'autorisation des substances chimiques, ainsi que les restrictions applicables à ces substances (REACH) par la directive Européenne de 2011/65/UE et ses mises à jour précédentes.

not contain substances of very high concern (SVHC), candidate list updated December 17, 2015, as listed by the European Chemicals Agency (ECHA) under the provisions of Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and of the Council 18 December 2006 concerning the Registration, Evaluation and Authorisation of Chemicals and Restriction of Chemicals (REACH) by the European Directive 2011/65/UE and previous updates.

Fait le 26 janvier 2016
Made on January 26, 2016

Le responsable Technique
Technical Manager
G. BONTEMPS

